



Studentrådet SU

MØTEINNKALLING til Studentrådet SUs møte

Dato: Tirsdag 02.11.21

Tid: Kl. 17.00

Sted: Dragvoll, D12

Studentrådet SUs saker:

Konstituering av møtet

Ref-sak 21/21 Godkjenning av referat fra SU-møte 19.10.21 *

Ref-sak 22/21 Saker fra studenttillitsvalgte
Orientering fra FTVene

SU-sak 57/21 Oppfølging av synlighetsworkshop - SU-sak 51/21

SU-sak 58/21 Synlighetsdag for studentdemokratiet *

SU-sak 59/21 Oppdateringer av valget

SU-sak 60/21 Eventuelt

Evaluering av møtet

Studentrådet SU

Fredrik Billington

Leder

Elin Juliussen

førstekonsulent

Dersom du skal forlate møtet før det er ferdig må du gi beskjed til Fredrik eller Elin **før** møtet.
Dersom du ikke kan møte opp MÅ du gi beskjed til Fredrik eller Elin før møtet.

* = Alle vedlegg blir sendt ut digitalt!

KAFFE/KAKE/SNACK-TIL-MØTENE-LISTE – høst 2021

ILU	21/9
IGE	5/10
ISA	19/10
IPL	2/11
IPS	16/11
FTV	30/11
SOSANT	
ISS	

Ansvar kan byttes internt, men gi gjerne FTVene/Elin beskjed om det.

De som ikke får det ærefulle oppdraget å lage pausesnack i høst vil bli satt øverst på lista til våren 😊

Noen forkortelser vi bruker mye:

Forkortelser

SU	– Fakultet for samfunn- og utdanningsvitenskap
FTV	– Fakultetstillitsvalgt
ITV	– Instituttillitsvalgt
LTV	– Lektortillitsvalgt
PTV	– Programtillitsvalgt
IGE	– Institutt for geografi
ILU	– Institutt for lærerutdanning
IPL	– Institutt for pedagogikk og livslang læring
IPS	– Institutt for psykologi
ISA	– Institutt for sosialt arbeid
ISS	– Institutt for sosiologi og statsvitenskap
SOSANT	– Institutt for sosialantropologi

REFERAT

Studentrådet SU sitt møte 19.10.2021

Rom BU505 Tunga

Møteleder: Fredrik Billington
Ordstyrer: Børge Bruteig
Referent: Fredrik Billington

Studentrådet SUs medlemmer:

FTV Fredrik Billington
FTV Børge Elias Bruteig
IGE Martin Buran
ILU Amanda Fagerland Farrag
ILU Ingvild Brattetaule
IPS Andreas-René Sørflaten Mostuen
ISA Ida Alice Hafeld
ISA Lina Tungodden
ISS Trym Joakim Ulriksen
ISS Markus Antonsen Mollerud
SOSANT Fredrikke Dahle Varsla
SOSANT Stian Andersen

Meldt fravær:

FTV Thea Lium Hellesvik
FTV Hanna Drag Lysø
IPS Sean Håkon Kennair
ISS Viljar Sæbbe
ISA Maria Lindberg
IPL Emmy Andrea Høiseth
IGE Eivor Høgmo Karlsen
ILU Maria Vagle

Ikke møtt:

ILU Sharmika Raventhiran
LTV Anders Lie Hagen
IPS Dina Sofie Djenkova Vollen
IPL Fredrik Saanum

Observatør:

NTNU-styret Amalie Farestvedt

Konstituering av møtet

Innkallingen ble godkjent, møteleder, ordstyrer og referent valgt.

Saklista ble godkjent.

Ref-sak 19/21 Godkjenning av referat fra SU-møte 31.08.21

Kommentar til innkalling: Bruke en standard mal i forhold til standard skriftstørrelse og type på neste innkalling.

Ref-sak 20/21 Saker fra studenttillitsvalgte. Orientering fra FTVene

Orientering fra FTV-ene: sak 54/21 flyttes før synlighetsworkshop.

SU-sak 54/21 Campussammenslåing v/ Christoffer Giske

Christoffer orienterte om campussammenslåingen.
Det ble stilt spørsmål til orienteringen om utfordring med plass.

SU-sak 51/21 Synlighetsworkshop

Workshopens første del gjennomføres og innspill tas med i det videre synlighetsarbeidet.
Workshopens andre del gjennomføres av instituttene i felleskap og sendes inn til FTV-ene.

SU-sak 55/21 Grafisk profil

Børge orienterer om standardiseringsprosessen og hensikten med en grafisk profil. Det blir nevnt felles tillitsvalgtfilm, ideer til merch og om digitale formater som kan brukes til reklamering og promotering.

SU-sak 53/21 Eventuelt

Ingen saker til eventuelt

Evaluering av møtet

Positivt med utfyllende sakspapirer
God presentasjon av Christoffer Giske, kort, godt og veldig informativt.

Møtet ble hevet kl. 19:15

[Børge Bruteig](#)
ordstyrer (sign.)

[Fredrik Billington](#)
referent (sign.)

Saksbehandler: *Børge Bruteig*

Tillitsvalgtdagen

Ved studentrådsmøte den 19.10.2021 kom det frem forslag om tiltak for å bli mer synlige, under en synlighetsworkshop. Ett/flere av forslagene var å ha en dag hvor man fokuserte på å bli synlig for studentene, gjennom det som fikk arbeidstittelen «tillitsvalgtdagen». Flere andre ideer kan også knyttes opp mot en slik dag: konkurranser, temaaktiviteter med studenter, quiz og lignende.

Vi ønsker å diskutere «når» denne dagen kunne ha vært. Det må bli neste semester, og vi trenger ikke sette en dato, heller diskutere når i semesteret det vil være mest hensiktsmessig. Og hvordan kan man inkludere alle tre campuser til en slik dag? Vil det i det hele tatt være mulig? Og; avhengig av hvordan en slik dag hypotetisk kan se ut, er det utfordringer i forhold til logistikk. Vi er interessert i tilbakemeldinger på hvordan vi får mobilisert mange nok tillitsvalgte til forberedelsene før, og selve dagen. Vi vet jo godt at samtlige av dere bruker mye tid på vervet allerede, men er avhengig av at et slikt arrangement blir et felles prosjekt for hele studentrådet. Hvordan får vi dette til?

Se vedlegg for innspillene fra workshopen.